

No. 39871

January 13, 2022

Le 13 janvier 2022

BETWEEN:

ENTRE :

Temitope Dare

Temitope Dare

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C66356, 2021 ONCA 327, dated May 17, 2021 is granted. The appeal is to be heard with the appeals *Corey Daniel Ramelson v. Her Majesty the Queen* (39664) and *Erhard Haniffa v. Her Majesty the Queen* (39803).

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C66356, 2021 ONCA 327, daté du 17 mai 2021, est accueillie. L'appel sera entendu avec les appels *Corey Daniel Ramelson c. Sa Majesté la Reine* (39664) et *Erhard Haniffa c. Sa Majesté la Reine* (39803).

No. 39871

The schedule for serving and filing the appeal documents will be set by the Registrar.

Le calendrier de signification et de dépôt des documents d'appel sera établi par la registraire.

C.J.C.
J.C.C.